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Protokół nr 15/2015 

posiedzenia 

Komisji Budżetu i Finansów 

w dniu 22 grudnia 2015 r., w godz. 13
00

 – 13
45

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 

 

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź otworzyła posiedzenie 

Komisji. Następnie zaproponowała następujący porządek obrad: 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na XIV Sesję Rady Powiatu w Białogardzie 

4. Wolne wnioski i zapytania. 

5. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 
 

Ad.1 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów zapoznali się z proponowanym porządkiem 

obrad. 

 

 

 

Ad.2 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów jednogłośnie przyjęli protokół nr 14/2015  

z dnia  3 grudnia 2015 roku. 

 

 

 

Ad.3 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała następujące projekty uchwał Rady Powiatu  

w Białogardzie na XIV Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

a) zwiększenia wysokości środków finansowych na utrzymanie dziecka w placówce 

opiekuńczo – wychowawczej typu rodzinnego – Rodzinnym Domu Dziecka  

w Białogardzie, co przedstawia załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź zapoznała członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie zwiększenia wysokości środków finansowych na utrzymanie 

dziecka w placówce opiekuńczo – wychowawczej typu rodzinnego – Rodzinnym Domu 

Dziecka w Białogardzie.  

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał dlaczego u projekcie uchwały na pierwszej stronie 

jest kwota 600 zł, która dotyczy zwiększenia jednorazowego w miesiącu grudniu 2015 r., a 

 w uzasadnieniu pisze się, że przysługuje zryczałtowana kwota nie niższa niż 660 zł na 

powyższe zadanie. 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia – Grzegorz Łysiak poinformował,  

że kwota 660 zł, która jest w uzasadnieniu wynika z ustawy – jest to kwota stała, a Powiat 

zwiększa jednorazowo maksymalna kwotę jednorazowo o 600 zł na każdego z siedmiorga 

wychowanków tj. o 4200 zł.  
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Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że jest zabezpieczony w budżecie 

placówki ryczałt na siedmioro dzieci  po 660 zł. Niektóre z dzieci przebywają  

w specjalistycznych ośrodkach poza swoją placówką wtedy powstają oszczędności. Z tych 

oszczędności pozostała kwota w wysokości 4.200 zł, która została podzielona na siedmioro 

dzieci. W związku z powyższym można było dofinansować jednorazowo każde dziecko po 

600 zł. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

zwiększenia wysokości środków finansowych na utrzymanie dziecka w placówce opiekuńczo 

– wychowawczej typu rodzinnego – Rodzinnym Domu Dziecka w Białogardzie. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zwiększenia 

wysokości środków finansowych na utrzymanie dziecka w placówce opiekuńczo – 

wychowawczej typu rodzinnego – Rodzinnym Domu Dziecka w Białogardzie. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zwiększenia wysokości środków finansowych na utrzymanie 

dziecka w placówce opiekuńczo – wychowawczej typu rodzinnego – Rodzinnym Domu 

Dziecka w Białogardzie w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu. 
 

b) określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu 

na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, co przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź zapoznała członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi 

Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych.  

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 
 

Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za – 4 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujący – 1 głos) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na 

realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, 

w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
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c) rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Białogardzkiego, co przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź zapoznała członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

Powiatu Białogardzkiego.  

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie rozkładu 

godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Białogardzkiego. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie rozkładu godzin 

pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Białogardzkiego. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

Powiatu Białogardzkiego, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

d) ustalenia na 2016 r. wysokości stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi, jego 

przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz za odstąpienie od usunięcia 

pojazdu z drogi, jeżeli przed wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu lub w 

trakcie usuwania pojazdu ustaną przyczyny jego usunięcia, co przedstawia 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź zapoznała członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie ustalenia na 2016 r. wysokości stawek opłat za usunięcie 

pojazdu z drogi, jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz za odstąpienie od 

usunięcia pojazdu z drogi, jeżeli przed wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu lub w trakcie 

usuwania pojazdu ustaną przyczyny jego usunięcia.  

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, czy został wyłoniony podmiot, który będzie 

wykonywał w/w zadanie. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że zostanie wyłoniony podmiot na 

zasadzie zapytania. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie ustalenia 

na 2016 r. wysokości stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi, jego przechowywanie na 

parkingu strzeżonym oraz za odstąpienie od usunięcia pojazdu z drogi, jeżeli przed wydaniem 

dyspozycji usunięcia pojazdu lub w trakcie usuwania pojazdu ustaną przyczyny jego 

usunięcia. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie ustalenia na 

2016 r. wysokości stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi, jego przechowywanie na 

parkingu strzeżonym oraz za odstąpienie od usunięcia pojazdu z drogi, jeżeli przed wydaniem 

dyspozycji usunięcia pojazdu lub w trakcie usuwania pojazdu ustaną przyczyny jego 

usunięcia. 
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Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie ustalenia na 2016 r. wysokości stawek opłat za usunięcie 

pojazdu z drogi, jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz za odstąpienie  

od usunięcia pojazdu z drogi, jeżeli przed wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu lub  

w trakcie usuwania pojazdu ustaną przyczyny jego usunięcia, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

e) ustalenia zasad korzystania ze stołówki szkolnej Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie i wysokości opłaty 

za wydawanie posiłki, co przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź zapoznała członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówki szkolnej Zespołu 

Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie i wysokości opłaty  

za wydawanie posiłki.  

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, dlaczego nie uwzględniono 3 pkt., że inne osoby 

oprócz uczniów i nauczycieli mogą korzystać z wyżywienia. Uważa, że w ten sposób szkoła 

wygenerowałaby dodatkowy dochód. Stwierdził, że to ograniczenie nie jest dla niego 

logiczne.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że z tego względu, ponieważ  

w minimalny sposób została zorganizowana obsługa stołówki. Dodała, że przy wykonywaniu 

posiłków udział biorą uczniowie i z tego względu nie można sprzedawać posiłków na 

zewnątrz. Zatrudnienie jest ograniczone do minimum (zatrudnione są dwie panie) ze względu 

na budżet jednostki.  

Członek Komisji – Adam Kołacki stwierdził, że stołówki umiejscowione przy urzędach 

dopuszczają możliwość stołowania się ludzi z zewnątrz. Uważa, że takie ograniczenie jest 

bezsensowne z punktu ekonomicznego.   

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że wynika to z możliwości 

organizacyjnych szkoły. Wiąże się to też ze zwiększeniem zatrudnienia. Posiłki są 

przygotowywane w określonej ilości dla uczniów zamieszkujących w internacie przy ZSP  

w Tychowie.    

Członek Komisji – Rajmund Wasiak zapyta, czy taką uchwalę musi podejmować Rada 

Powiatu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda udzielił twierdzącej odpowiedzi.  

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie ustalenia 

zasad korzystania ze stołówki szkolnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana 

Radomskiego w Tychowie i wysokości opłaty za wydawanie posiłki. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie ustalenia zasad 

korzystania ze stołówki szkolnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana 

Radomskiego w Tychowie i wysokości opłaty za wydawanie posiłki. 

 

Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujące – 2 głosy) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówki szkolnej Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie i wysokości opłaty za 

wydawanie posiłki, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 
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f) Programu współpracy Powiatu Białogardzkiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2016,  

co przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź zapoznała członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie Programu współpracy Powiatu Białogardzkiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2016. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie Programu 

współpracy Powiatu Białogardzkiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2016. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie Programu 

współpracy Powiatu Białogardzkiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2016. 
 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie Programu współpracy Powiatu Białogardzkiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2016, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

 

g) powierzenia niektórych zadań z zakresu administracji rządowej związanych  

z przeprowadzeniem badań specjalistycznych, w tym psychologicznych oraz 

obserwacji szpitalnej osób stawiających się do kwalifikacji wojskowej na 

potrzeby powiatowej komisji lekarskiej, co przedstawia załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały  

w sprawie powierzenia niektórych zadań z zakresu administracji rządowej związanych  

z przeprowadzeniem badań specjalistycznych, w tym psychologicznych oraz obserwacji 

szpitalnej osób stawiających się do kwalifikacji wojskowej na potrzeby powiatowej komisji 

lekarskiej. 

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, jak wygląda nabór osób, które uczestniczą  

w  przeprowadzaniu kwalifikacji. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że są to osoby, które mają 

kwalifikacje do tego, aby zasiadać w takiej komisji np.: lekarze, inne osoby są typowane 

przez Starostę. Podpisywane są z nimi umowy zlecenie na podstawie otrzymanej dotacji.  

Z reguły są to osoby, które mają doświadczenie ponieważ zasiadają w Komisji od kilku lat. 

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, kiedy odbędzie się najbliższa komisja. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że w miesiącu marcu br.  

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

powierzenia niektórych zadań z zakresu administracji rządowej związanych  

z przeprowadzeniem badań specjalistycznych, w tym psychologicznych oraz obserwacji 

szpitalnej osób stawiających się do kwalifikacji wojskowej na potrzeby powiatowej komisji 

lekarskiej. 
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Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie powierzenia 

niektórych zadań z zakresu administracji rządowej związanych z przeprowadzeniem badań 

specjalistycznych, w tym psychologicznych oraz obserwacji szpitalnej osób stawiających się 

do kwalifikacji wojskowej na potrzeby powiatowej komisji lekarskiej. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie powierzenia niektórych zadań z zakresu administracji 

rządowej związanych z przeprowadzeniem badań specjalistycznych, w tym 

psychologicznych oraz obserwacji szpitalnej osób stawiających się do kwalifikacji 

wojskowej na potrzeby powiatowej komisji lekarskiej, w brzmieniu jak przedstawia 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

h) trybu  udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Powiatu oraz zakresu kontroli 

prawidłowości ich wykorzystania dla niepublicznych szkół o uprawnieniach szkół 

publicznych i placówek niepublicznych, co przedstawia załącznik nr 9 do 

niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź zapoznała członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie trybu  udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Powiatu oraz 

zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania dla niepublicznych szkół o uprawnieniach 

szkół publicznych i placówek niepublicznych. 

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, czy w trakcie powstawania zasad Starostwo 

Powiatowe konsultowało je ze szkołami niepublicznymi. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda udzielił twierdzącej odpowiedzi. 

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał na czym polegała konsultacja.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że na wysłaniu projektu uchwały do 

poszczególnych szkół w celu konsultacji. Nie wpłynęły żadne uwagi.  

Wicestarosta – Piotr Pakuszto poinformował, że formuła była następująca: projekt uchwały 

został ogłoszony na BIP-e a następnie została rozesłana informacja do stron 

zainteresowanych, że taki projekt znajduje się na BIP-e Powiatu. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie trybu  

udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Powiatu oraz zakresu kontroli prawidłowości ich 

wykorzystania dla niepublicznych szkół o uprawnieniach szkół publicznych i placówek 

niepublicznych. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie trybu  udzielania 

i rozliczania dotacji z budżetu Powiatu oraz zakresu kontroli prawidłowości ich 

wykorzystania dla niepublicznych szkół o uprawnieniach szkół publicznych i placówek 

niepublicznych. 

 

Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za – 2 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujące – 3 głosy) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie trybu  udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Powiatu oraz zakresu 

kontroli prawidłowości ich wykorzystania dla niepublicznych szkół o uprawnieniach 

szkół publicznych i placówek niepublicznych, w brzmieniu jak przedstawia załącznik  

nr 9 do niniejszego protokołu. 
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i) zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2016,  

co przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź zapoznała członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 

rok 2016. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2016. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zatwierdzenia 

rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2016. 

 

Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za – 4 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujący – 1 głos) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2016,  

w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

j) zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu w Białogardzie na rok 

2016, co przedstawia załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź zapoznała członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu  

w Białogardzie na rok 2016. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu w Białogardzie na rok 2016. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zatwierdzenia 

planów pracy stałych komisji Rady Powiatu w Białogardzie na rok 2016. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu  

w Białogardzie na rok 2016, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu. 

 

k) ramowego planu pracy Rady Powiatu w Białogardzie na rok 2016, co przedstawia 

załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź zapoznała członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie ramowego planu pracy Rady Powiatu w Białogardzie na rok 

2016. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie ramowego 

planu pracy Rady Powiatu w Białogardzie na rok 2016. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie ramowego planu 

pracy Rady Powiatu w Białogardzie na rok 2016. 
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Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujące – 2 głosy) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie ramowego planu pracy Rady Powiatu w Białogardzie na rok 2016,  

w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

l) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2015, co przedstawia załącznik nr 13  

do niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały 

zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2015.  

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca 

uchwałę budżetową na rok 2015. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2015. 
 

Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za – 3 głosy, przeciw – 1 głosów, 

wstrzymujący – 1 głos) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu - 

zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2015, w brzmieniu jak przedstawia załącznik  

nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

m) zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 

2015 – 2025, co przedstawia załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź zapoznała członków Komisji  

z projektem uchwały zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego 

na lata 2015 – 2025. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2015 – 2025. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2015 – 2025. 
 

Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujące – 2 głosy) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu - 

zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2015 – 

2025, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.4 

 *Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poinformowała,  

że Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały budżetowej 

Powiatu Białogardzkiego na 2016 r., oraz  projekt uchwały w sprawie wydania opinii  

o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej na 

2016 r. natomiast projekt uchwały i zmianie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Białogardzkiego na lata 2016 – 2025 zaopiniowała pozytywnie z zastrzeżeniem. 

 

Komisja Budżetu i Finansów zapoznała się z przedstawioną informacją. 
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 **Członek Komisji - Adam Kołacki podziękował Staroście za podpowiedź dot. 

rejestracji samochodów sprowadzanych z zagranicy. Wyjaśnił Komisji, że zwróciła się  

do niego osoba z zapytaniem, „czy w trakcie procedury rejestracji pojazdów sprowadzonych  

z zagraniczny honorowane są aktualne badania techniczne”. Osoba ta został wysłana do 

wykonania badań technicznych samochodu pomimo, że je miała. Z odpowiedzi Starosty 

wynika, iż termin ważności badania technicznego samochodu sprowadzonego z terenu Unii 

Europejskiej uznaje się pod warunkiem, że są zgodne z prawem polskim. Następnie 

poinformował, że druga jego interpelacja dotyczyła postępowania prowadzonego w sprawie 

usunięcia drzew i krzewów z działek znajdujących się w obr. 05 Miasta Białogard. 

Oświadczył, że wystąpił jako Radny Rady Powiatu w Białogardzie do Starosty z prośbą  

o umożliwienie zapoznania się z dokumentami. Następnie stwierdził, że w odpowiedzi 

występuje On jako Pan Adam Kołacki, czy nie ma różnicy. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda stwierdził, że nie ma różnicy.  

Członek Komisji - Adam Kołacki poprosił, aby na najbliższą Sesje RP zaprosić Naczelnika 

Wydziału BOŚ o przedstawienie informacji na temat: dlaczego tak długo to trwa, na jakim 

etapie jest, co ustalono w/w sprawie.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda stwierdził, że na posiedzenie już zwołanej Sesji 

raczej nie można poprosić. Porządek został już ustalony.  

Członek Komisji - Adam Kołacki stwierdził, że jest siedem dni przed Sesją i w takim razie 

zgłasza uwagi do porządku.  

Przewodniczący Rady a zarazem członek Komisji – Henryk Budzyła stwierdził, że Komisja 

nie jest władna to takiej zmiany.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że można poprosić Naczelnika na 

posiedzenie Komisji w celu udzielenia odpowiedzi na pytania. 

Członek Komisji - Adam Kołacki oświadczył, że będzie chciał, aby zaprosić Naczelnika na 

Sesję. Dodał, że inni radni też mają pytania. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź zapytała o jakie pytanie chodzi. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda w tej chwili przeczytał pytanie radnego  

A. Kołackiego cyt. ”Proszę o umożliwienie zapoznania się z dokumentami prowadzonego 

przez Starostwo Powiatowe w Białogardzie postępowania dotyczącego legalności dokonanej 

wycinki drzew przy ulicy Kołobrzeskiej w Białogardzie”. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że jest to postępowanie 

administracyjne i zgodnie z KPA tylko strona postępowania ma prawo do wglądu w akta 

spraw, sporządzania z nich notatek, kopii lub odpisów.  

Członek Komisji - Adam Kołacki zapytał w jaki sposób radny może się dowiedzieć  

o prowadzonych działaniach Starostwa Powiatowego. 

Wicestarosta – Piotr Pakuszto poinformował, że na obecną chwilę prawdopodobnie skończył 

prace biegły a protokół jest przygotowywany. To jest kolejny etap. Przesłuchiwane  są strony.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda wyjaśnił na czym polega tryb postępowania 

administracyjnego dotyczący powyższej sprawy.  

 

W tej chwili obecnych w posiedzeniu Komisji uczestniczy trzech członków Komisji. 

 

Członek Komisji - Adam Kołacki stwierdził, że można było mu to wcześniej wyjaśnić. 

Następnie zapytał, czy może zapoznać się z opinią biegłego. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że musi to sprawdzić. Odpowiedź 

zostanie udzielona na piśmie. 
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 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poinformowała  

o wyczerpaniu porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 
 
      Protokołowała 

Violetta Adamczewska 

 

 

    Przewodniczący Rady Powiatu  

    

Henryk Budzyła 


